
 OBČINSKI SVET 
Bukovica 43, 5293 Volčja Draga 

Številka: 00703-0004/2023-6 
Datum: 23. 5. 2023 

Z A P I S N I K 
5. seje občinskega sveta Občine Renče–Vogrsko,

ki je bila v torek, 23. 5. 2023, ob 16.00 uri 
v dvorani Zorana Mušiča v kulturnem domu v Bukovici. 

Sejo je sklical župan Občine Renče–Vogrsko, Tarik Žigon. Začela se je ob 16.01 uri. 

Vabljeni: člani občinskega sveta, občinska uprava in mediji. 

Na seji so prisotni: 

1. člani občinskega sveta in župan: Urban Martinuč, Andraž Furlan, Tanja Zorn Stepančič,
Stanka Abramič, Alan Rijavec, Tamara Rusjan, Vinko Jarc, Viktor Trojer, Marko Švara,
Marko Furlan, Aleš Furlan, Nedeljko Gregorič, Borut Zorn, Benjamina Mikuž, Ava Rajh in
Tarik Žigon.

Opravičeno odsotni: /

2. občinska uprava.

Župan pozdravi vse prisotne in ugotovi sklepčnost. 

Župan da v potrditev zapisnik 4. redne seje z dne 4. 4. 2023. 
Odpre razpravo. 

Aleš Furlan prosi za popravek vrstnega reda besed pri njegovi repliki na strani 9. 

Župan potrdi, da bo popravek upoštevan. 

Župan da na glasovanje potrditev zapisnika 4. redne seje, ki je potekala dne 4. 4. 2023, z 
upoštevanim popravkom svetnika Aleša Furlana.  

Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 15 
ZA: 15 
PROTI: 0 

ZA PROTI 
Urban Martinuč X 
Andraž Furlan X 
Tanja Zorn Stepančič X 
Stanka Abramič X 
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Alan Rijavec X   
Tamara Rusjan X  
Vinko Jarc     X   
Viktor Trojer X  
Marko Švara X  
Marko Furlan X  
Aleš Furlan X  
Nedeljko Gregorič X  
Borut Zorn X  
Benjamina Mikuž     X   
Ava Rajh X  

Zapisnik je potrjen. 
 
 
Župan da na glasovanje potrditev zapisnika 1. dopisne seje občinskega sveta, ki je potekala od 
17. 4. 2023 do 20. 4. 2023. 
  
Rezultat glasovanja:  
NAVZOČI: 15 
ZA: 13 
PROTI: 0 
 

 ZA PROTI 
Urban Martinuč X   
Andraž Furlan X  
Tanja Zorn Stepančič X  
Stanka Abramič X  
Alan Rijavec X   
Tamara Rusjan X  
Vinko Jarc     X   
Viktor Trojer X  
Marko Švara X  
Marko Furlan 

 
 

Aleš Furlan 
 

 
Nedeljko Gregorič X  
Borut Zorn X  
Benjamina Mikuž     X   
Ava Rajh X  

Zapisnik je potrjen. 
 
 
K 1) Obravnava in sprejem dnevnega reda. 
 
Župan preide na prvo točko dnevnega reda, ki obravnava in sprejema predlog dnevnega reda. 
Opozori, da je 17. točka o rebalansu proračuna predlagana v skrajšanem postopku in da se 
amandmaje lahko vlaga tekom celotne točke.  
 
Predlog dnevnega reda: 

 
Potrditev zapisnika 4. redne seje z dne 4. 4. 2023 
Potrditev zapisnika 1. dopisne seje z dne 17.4.-.20.4.2023 
 

1. Obravnava in sprejem dnevnega reda, 
2. Sklep o potrditvi cen ravnanja s komunalnimi odpadki (poročevalec: Darko Ličen, direktor 

Komunala Nova Gorica d.d.), 
3. Poročilo PU Nova Gorica za leto 2022 (poročevalec: Sejad Jušić, komandir Policijske 

postaje Nova Gorica), 
4. Poročilo o delu MU za leto 2022 (poročevalec: Alen Maligoj, občinski redar MU občin 

Šempeter-Vrtojba, Renče-Vogrsko, Miren-Kostanjevica in Vipava), 
5. Elaborat cen 24-urna pogrebna služba  (poročevalec: predstavnik podjetja Benko d.o.o.), 
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6. Poročilo o poslovanju OŠ Renče za leto 2022 (poročevalka: Teja Živec Kavčič, 
ravnateljica OŠ Renče), 

7. Poročilo župana in pregled sklepov prejšnje seje, 
8. Vprašanja in pobude svetnikov, 
9. Soglasje k imenovanju direktorja javnega zavoda Zdravstveni dom osnovno varstvo Nova 

Gorica 2023 (poročevalec: Viktor Trojer, predsednik KMVVI), 
10. Soglasje k delovni uspešnosti ravnatelja in v. d. ravnatelja Osnovne šole Lucijana 

Bratkoviča Bratuša Renče za leto 2022 (poročevalka: Vladimira Gal Janeš, Višji 
svetovalec), 

11. Sklep o subvencioniranju nakupa dijaških vozovnic v šolskem letu 2023/2024 
(poročevalka: Vladimira Gal Janeš, Višji svetovalec), 

12. Soglasje k organizaciji in sistemizaciji delovnih mest v razvojnem oddelku vrtca v Osnovni 
šoli Kozara Nova Gorica (poročevalka: Vladimira Gal Janeš, Višji svetovalec), 

13. Sklep o soglasju k ekonomski ceni storitve Pomoč družini na domu in k ceni za uporabnike 
te storitve (poročevalka: Vladimira Gal Janeš, Višji svetovalec in  Bernarda Pirih, vodja 
Centra pomoči na domu), 

14. Sklep o dopolnitvah sklepov o dodatnem subvencioniranju plačil staršev za programe v 
vrtcih zaradi zdravstvenih in počitniških odsotnosti otrok iz vrtca (poročevalka: Vladimira 
Gal Janeš, Višji svetovalec), 

15. Ocena izvajanja Občinskega programa varnosti za leto 2022 (poročevalka: Beti Čufer, 
direktorica občinske uprave), 

16. Zaključni račun proračuna Občine Renče-Vogrsko za leto 2022 (poročevalka: Beti Čufer, 
direktorica občinske uprave), 

17. Odlok o Rebalansu proračuna občine Renče-Vogrsko za leto 2023 – skrajšani postopek 
(poročevalec: Tarik Žigon, župan), 

18. Sklep o dopolnitvah Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine Renče-Vogrsko 
za leto 2023 (poročevalka: Renata Gutnik, Višji svetovalec), 

19. Razno. 
 
Župan odpre razpravo na predlog dnevnega reda.  
 
Ava Rajh opozori na obsežen dnevni red in na spoštovanje Poslovnika, ki omejuje seje 
občinskega sveta na največ štiri ure.  
 
Župan pojasni, da da po štirih urah seje na glasovanje sklep o nadaljevanju seje.  
 
Župan da na glasovanje sprejem dnevnega reda v predlagani obliki.  
 
Rezultat glasovanja:  
NAVZOČI: 15 
ZA: 15 
PROTI: 0 
 

 ZA PROTI 
Urban Martinuč X   
Andraž Furlan X  
Tanja Zorn Stepančič X  
Stanka Abramič X  
Alan Rijavec X   
Tamara Rusjan X  
Vinko Jarc     X   
Viktor Trojer X  
Marko Švara X  
Marko Furlan X  
Aleš Furlan X  
Nedeljko Gregorič X  
Borut Zorn X  
Benjamina Mikuž     X   
Ava Rajh X  

Dnevni red je sprejet.  
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K 2) Sklep o potrditvi cen ravnanja s komunalnimi odpadki (poročevalec: Darko Ličen, 
direktor Komunala Nova Gorica d.d.). 
 
Župan preide na 2. točko dnevnega reda, ki obravnava sklep o potrditvi cen ravnanja s 
komunalnimi odpadki. Besedo preda poročevalcu Darku Ličnu, direktorju Komunale Nova Gorica 
d.d. 
 
Darko Ličen predstavi elaborat, ki je sestavni del gradiva za 5. redno sejo občinskega sveta. Nova 
koncesijska pogodba zahteva potrditev dveh elaboratov – za zbiranje ter za obdelavo in odlaganje 
ostankov odpadkov. Izračun cene je pripravljen na podlagi lanskih stroškov in napovedi za leto 
2023.  
Kot razloge za dvig cene navede: strošek goriva, stroški materiala in dvig cen storitev za 9,6%, 
dvig stroška dela, amortizacija in znižan prihodek iz prodaje odpadnih surovin.  
 
Župan pove, da je predlog sklepa obravnaval Odbor za gospodarstvo in proračun, zato preda 
besedo predsedniku Urbanu Martinuču.  
 
Urban Martinuč pove, da OGP predloga ni potrdil, saj predstavitev pred tednom ni vsebovala tako 
podrobne razlage, kot je bila predstavljena danes.  
 
Župan nadaljuje, da je elaborat obravnaval Odbor za okolje in prostor, zato preda besedo 
njegovemu predsedniku Vinku Jarcu. 
 
Vinko Jarc povzame, da je OOP potrdil predlagan elaborat in obenem pozove, da naj se takšni 
dvigi ne bi dogajali prepogosto.   

- Darko Ličen pojasni, da je bila zadnja sprememba cen sprejeta julija 2020.  
 
Župan odpre razpravo. 
 
Aleš Furlan vpraša, ali se res stanje z mešanimi odpadki izboljšuje. Zanima ga, ali bo zabojnik za 
zeleni rez enakomerno razporejen po vseh občinah. 

- Darko Ličen potrdi, da se stanje izboljšuje, nepravilno odložene odpadke pobira ekipa 
dveh zaposlenih. Inšpekcija nenapovedano kontrolira ekološke otoke. Za eno izmed 
rešitev zelenega reza predlaga kompostiranje. 

- Aleš Furlan predlaga ponovno obveščanje občanov o uporabi komposta, ki zniža ceno na 
izdanem računu.  

- Darko Ličen pojasni, da obvestila na računu omogočajo samo računi večjih formatov in 
da Komunala pripravlja obvestilo za javnost, ki bo objavljeno v občinskih glasilih.  

 
Nedeljko Gregorič zanima ga, kolikšen delež v strukturi cene predstavlja strošek dela in če se 
lahko strošek enači tudi z drugo koncesijsko pogodbo podjetja Kostak. Vpraša še o prodaji in 
predelavi lesenih odpadkov za namen kurjave. 

- Darko Ličen odgovori, da strošek dela predstavlja približno 30% predlagane cene. 
Pojasni, da zbiranje lesa prinaša različne vrste in kakovosti lesa. V sekance ali v sežig pa 
ne sodi iverka in pohištvo, ločevanje pa ni mogoče. Mlin za mletje lesa bi poplačali v okviru 
6-7 let, posledično bi se znižali transportni stroški. 

 
Urban Martinuč obrazloži glas, ki bo pozitiven, saj je na današnji seji prejel ustrezne odgovore, ki 
so bili na seji Odbora za gospodarstva in proračun pomanjkljivi. Opozori na dvig cen, ki je višji od 
inflacije. Prosi za iskanje rezerv, ki bi onemogočili takšen dvig cen v nadaljnje.  
 
Viktor Trojer pove, da ga dodatna obrazložitev ni prepričala, zato elaborata ne bo potrdil.  
 
Župan da na glasovanje sklep o potrditvi cen ravnanja s komunalnimi odpadki. 
 
Rezultat glasovanja:  
NAVZOČI: 15 
ZA: 12 
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PROTI: 1 
 

 ZA PROTI 
Urban Martinuč X   
Andraž Furlan X  
Tanja Zorn Stepančič X  
Stanka Abramič X  
Alan Rijavec X   
Tamara Rusjan X  
Vinko Jarc     X   
Viktor Trojer 

 
X 

Marko Švara 
 

 
Marko Furlan X  
Aleš Furlan X  
Nedeljko Gregorič 

 
 

Borut Zorn X  
Benjamina Mikuž     X   
Ava Rajh X  

Sklep je sprejet. 
 
 
K 3) Poročilo PU Nova Gorica za leto 2022 (poročevalec: Sejad Jušić, komandir Policijske 
postaje Nova Gorica). 
 
Župan preide na tretjo točko dnevnega reda, ki obravnava poročilo Policijske postaje Nova 
Gorica. Besedo preda komandirju, Sejadu Jušiču.  
 
Sejad Jušić predstavi poročilo, ki je sestavni del gradiva za 5. sejo občinskega sveta. 
 
Župan se zahvali policiji za sodelovanje in pomoč pri evakuacijah in nadzoru vasi med velikim 
požarom na Krasu. 
 
Župan da na glasovanje sklep o seznanitvi občinskega sveta s poročilom Policijske postaje Nova 
Gorica za leto 2022. 
 
Rezultat glasovanja:  
NAVZOČI: 15 
ZA: 15 
PROTI: 0 
 

 ZA PROTI 
Urban Martinuč X   
Andraž Furlan X  
Tanja Zorn Stepančič X  
Stanka Abramič X  
Alan Rijavec X   
Tamara Rusjan X  
Vinko Jarc     X   
Viktor Trojer X  
Marko Švara X  
Marko Furlan X  
Aleš Furlan X  
Nedeljko Gregorič X  
Borut Zorn X  
Benjamina Mikuž     X   
Ava Rajh X  

Sklep je sprejet. 
 
 
K 4) Poročilo o delu MU za leto 2022 (poročevalec: Alen Maligoj, občinski redar MU občin 
Šempeter-Vrtojba, Renče-Vogrsko, Miren-Kostanjevica in Vipava). 
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Župan preide na četrto točko dnevnega reda, ki obravnava poročilo o delu Medobčinske uprave 
občin Šempeter-Vrtojba, Renče-Vogrsko, Miren-Kostanjevica in Vipava za leto 2022. 
 
Alen Maligoj predstavi poročilo, ki je sestavni del gradiva za 5. sejo občinskega sveta. 
 
Župan odpre razpravo. 
 
Ava Rajh vpraša, ali po dolgi odsotnosti inšpektor nadaljuje z delom in kako je z delom, ki je v 
času njegove odsotnosti ostalo nerešeno.  

- Alen Maligoj odgovori, da si inšpektor prizadeva čim hitreje nadoknaditi zamujeno.  
 
Župan da na glasovanje sklep o seznanitvi občinskega sveta s poročilom o delu Medobčinske 
uprave za leto 2022.  
 
Rezultat glasovanja:  
NAVZOČI: 15 
ZA: 13 
PROTI: 0 
V času glasovanja je odsoten svetnik Viktor Trojer. 
 

 ZA PROTI 
Urban Martinuč X   
Andraž Furlan X  
Tanja Zorn Stepančič X  
Stanka Abramič X  
Alan Rijavec X   
Tamara Rusjan X  
Vinko Jarc     X   
Viktor Trojer 

 
 

Marko Švara X  
Marko Furlan X  
Aleš Furlan X  
Nedeljko Gregorič 

 
 

Borut Zorn X  
Benjamina Mikuž     X   
Ava Rajh X  

Sklep je sprejet. 
 
 
K 5) Elaborat cen 24-urna pogrebna služba  (poročevalec: predstavnik podjetja Benko 
d.o.o.). 
 
Župan preide na peto točko dnevnega reda, ki obravnava Elaborat cen 24-urne pogrebne službe. 
Besedo preda predstavnikom podjetja Benko d.o.o.   
 
Andrej Benko predstavi elaborat, ki je sestavni del gradiva za 5. redno sejo. Poudari, da prvi 
prevoz opravi izbran izvajalec. Elaborat služi za določitev cene GJS. Znesek je enoten na 
pokojnika, stroške poravna naročnik pogreba.  
 
Rosana Prestor Benko pojasni, da lanska predračunska cena znaša 219,24 evrov, letošnja 
obračunska cena je višja zaradi višjih stroškov in znaša 221,81 evrov. Predračunska cena za 
prihodnje obdobje znaša 225,90 evrov. Povišanje od obstoječe cene znaša 3%.  
 
Župan pove, da je elaborat obravnaval Odbor za gospodarstvo in proračun, zato preda besedo 
predsedniku Urbanu Martinuču.  
 
Urban Martinuč pove, da OGP na elaborat ni imel pripomb in da je odbor elaborat soglasno 
podprl.  
 
Župan odpre razpravo. 
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Razprave ni.  
 
Župan da na glasovanje elaborat cen 24-urne pogrebne službe.   
 
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 15 
ZA: 15 
PROTI: 0 
 

 ZA PROTI 
Urban Martinuč X   
Andraž Furlan X   
Tanja Zorn Stepančič X  
Stanka Abramič X  
Alan Rijavec X   
Tamara Rusjan X  
Vinko Jarc     X   
Viktor Trojer X  
Marko Švara X  
Marko Furlan X  
Aleš Furlan X  
Nedeljko Gregorič X  
Borut Zorn X  
Benjamina Mikuž     X   
Ava Rajh X  

Sklep je sprejet. 
 
 
K 6) Poročilo o poslovanju OŠ Renče za leto 2022 (poročevalka: Teja Živec Kavčič, 
ravnateljica OŠ Renče). 
 
Župan preide na šesto točko dnevnega reda, ki obravnava poročilo o poslovanju OŠ Renče za 
leto 2022. Besedo preda ravnateljici OŠ Renče. 
 
Teja Živec Kavčič  predstavi poročilo o poslovanju OŠ, ki je sestavni del gradiva za 5. redno sejo. 
Pojasni, da je zavod do 30. aprila 2022 vodil ravnatelj Bogomir Furlan, maja 2022 je vodenje 
prevzela v. d. ravnatelja Nadja Bagon, 1. februarja 2023 je vodenje prevzela sama. 
V Renčah deluje 14 oddelkov, obiskuje jih 258 otrok, 64 otrok pa obiskuje oddelke na POŠ 
Bukovica. Pove, da je realizacija pouka visoka. Neuspešen je bil program RAP, podaljšanega 
bivanja naj ne bi bilo več, ohranjeno pa je jutranje varstvo. Šola dosega državno povprečje na 
nacionalnem preizkusu znanja.  
Občini se zahvali za pokrivanje izgube preteklega leta. Šola je zmanjševala stroške tudi s pomočjo 
črpanja sredstev z naslova ministrstva, črtati je morala izobraževanja za učitelje.  
 
Župan pove, da je poročilo obravnaval Odbor za družbene dejavnosti, zato preda besedo Marku 
Švari.  
 
Marko Švara povzame, da je ODD sprejel potrditev sklepa o seznanitvi poročila OŠ Renče v 
predlagani obliki. 
 
Župan odpre razpravo. 
 
Andraž Furlan opozori, da je manko najbolj prizadel predšolske otroke. Zanima ga, ali je bil 
opravljen nadzor financ in kdo bo za primanjkljaj odgovarjal.  

- Teja Živec Kavčič pove, da revizije ni bilo. Pravilnike in druge interne akte poskušajo 
najhitreje nadoknaditi. Pojasni, da ustreznega odgovora na manko nima, saj je funkcijo 
začela opravljati z 1. 2. 2023. 

- Župan pojasni, da je na to temo bilo že veliko povedanega. Poudari, da z novim vodstvom 
poteka dobro sodelovanje in da se sedaj redno beležijo računovodski posli šole. Meni, da 
bi revizija bila smiselna samo, če bi bila izvedena področno.  
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- Teja Živec Kavčič poudari, da v letošnjem letu otroci ne bodo prikrajšani in da s pomočnico 
na področju predšolske vzgoje lepo sodeluje.  

- Župan izpostavi slabo odzivnost občinskega predstavnika na sejah sveta zavoda. 
Predlaga sprejetje ustreznega pravilnika, ki bi omogočal menjavo ali razrešitev. 

 
Nedeljko Gregorič pove, da ni zadovoljen s poročilom, predlaga pripravo revizorskega poročila. 
Predlaga, da svetniki sprejmejo sklep, s katerim naložijo ravnateljici, da pridobi ponudbo za 
izvedbo ustrezne revizije.  

- Župan pove, da bo poročilo revizije nato predstavljeno tudi na OS.  
- Nedeljko Gregorič poudari, da naj ponudbo pridobi ravnateljica, kot predstavnica zavoda. 

 
Vinko Jarc se strinja, da je izguba prevelika, da bi lahko šla mimo brez ustreznega nadzora. 
 
Urban Martinuč predlaga, da revizijo opravi Nadzorni odbor Občine Renče-Vogrsko.  

- Župan pove, da bo oblikovan sklep. 
 
Andraž Furlan meni, da bi revizija pripomogla k nemotenemu in dobremu vodenju zavoda, 
primanjkljaj pa bi dobil svoj epilog.  

- Teja Živec Kavčič pove, da se pogosto posvetuje z državno revizorko. Pove, da je tudi 
sama razmišljala o reviziji.  

 
Marko Švara vpraša o pomoči bivše ravnateljice pri pripravi poročila. Opozori na tri predstavnike 
občine v svetu zavoda, ki bi morali pravočasno opozarjati občinski svet na morebitne napake pri 
poslovanju. Izpostavi tržno dejavnost in vpraša, koliko dodatnih kosil še lahko nudijo za zunanje 
odjemalce. Zanima ga razlog za podpovprečen rezultat NPZ v angleščini 

- Teja Živec Kavčič pove, da je poročilo pripravila sama in s težavo, saj manjkajo AJPES 
poročila. Glede tržne dejavnosti pove, da bo potrebno kmalu sanirati kuhinjo. Glede NPZ-
ja pove, da je pogosto razlog za slabo oceno odsotnost učencev.  

 
Stanka Abramič vpraša, zakaj se šola ni poslužila možnosti sofinanciranja nakupa delovnih 
zvezkov.  

- Teja Živec Kavčič pove, da to za sabo povleče veliko dela, da je na žalost tudi veliko 
neodgovornosti s strani staršev, otroci so pomotoma vzeli napačne zvezke … Doda še, 
da bi trenutno sofinanciranje staršem povrnilo nekaj več kot en evro stroškov. Poudari, da 
je šola pripravljena sodelovati z občino.  

 
Borut Zorn pove, da se strinja z izvedbo revizije. Začudi se z izvedbo jutranjega varstva, ki ni bilo 
v celoti koriščeno. Ravnateljici zaželi veliko uspešnega vodenja. 
 
Aleš Furlan pridružuje se predlogu o reviziji. Izpostavi, da je sofinanciranje nakupa delovnih 
zvezkov na POŠ Vogrsko potekalo nemoteno.  

- Župan pove, da je občina ohranila živo postavko, opozori na možnost prerazporeditve 
sredstev in povišanje postavke, kar bi staršem omogočilo višjo subvencijo.  

 
Župan napove, da bodo na glasovanje podani trije sklepi.   
 
Župan da na glasovanje sklep na podlagi predloga Nedeljka Gregoriča, s katerim se nalaga 
ravnateljici javnega zavoda, da pridobi in predloži občinskemu svetu ponudbo za izvedbo 
zunanjega nadzora nad finančno izgubo zavoda iz preteklih let. 
 
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 15 
ZA: 15 
PROTI: 0 
 

 ZA PROTI 
Urban Martinuč X   
Andraž Furlan X   
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Tanja Zorn Stepančič X  
Stanka Abramič X  
Alan Rijavec X   
Tamara Rusjan X  
Vinko Jarc     X   
Viktor Trojer X  
Marko Švara X  
Marko Furlan X  
Aleš Furlan X  
Nedeljko Gregorič X  
Borut Zorn X  
Benjamina Mikuž     X   
Ava Rajh X  

Sklep je sprejet. 
 
 
Župan da na glasovanje sklep po predlogu svetnika Urbana Martinuča, da se Nadzornemu odboru 
Občine Renče-Vogrsko naloži izvedba kontrole izgube, ki jo je OŠ Lucijana Bratkoviča Bratuša 
Renče imela v letih 2020 in 2021. 
 
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 15 
ZA: 15 
PROTI: 0 
 

 ZA PROTI 
Urban Martinuč X   
Andraž Furlan X   
Tanja Zorn Stepančič X  
Stanka Abramič X  
Alan Rijavec X   
Tamara Rusjan X  
Vinko Jarc     X   
Viktor Trojer X  
Marko Švara X  
Marko Furlan X  
Aleš Furlan X  
Nedeljko Gregorič X  
Borut Zorn X  
Benjamina Mikuž     X   
Ava Rajh X  

Sklep je sprejet. 
 
 
Župan da na glasovanje sklep o seznanitvi občinskega sveta s poročilom o poslovanju OŠ Renče 
za leto 2022. 
 
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 15 
ZA: 15 
PROTI: 0 
 

 ZA PROTI 
Urban Martinuč X   
Andraž Furlan X   
Tanja Zorn Stepančič X  
Stanka Abramič X  
Alan Rijavec X   
Tamara Rusjan X  
Vinko Jarc     X   
Viktor Trojer X  
Marko Švara X  
Marko Furlan X  
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Aleš Furlan X  
Nedeljko Gregorič X  
Borut Zorn X  
Benjamina Mikuž     X   
Ava Rajh X  

Sklep je sprejet. 
 
 
Župan pove, da so se seji predčasno pridružile predstavnice Centra pomoči na domu, zato 
predlaga premik 13. točke dnevnega reda na 7. točko dnevnega reda.  
 
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 15 
ZA: 15 
PROTI: 0 
 

 ZA PROTI 
Urban Martinuč X   
Andraž Furlan X   
Tanja Zorn Stepančič X  
Stanka Abramič X  
Alan Rijavec X   
Tamara Rusjan X  
Vinko Jarc     X   
Viktor Trojer X  
Marko Švara X  
Marko Furlan X  
Aleš Furlan X  
Nedeljko Gregorič X  
Borut Zorn X  
Benjamina Mikuž     X   
Ava Rajh X  

Sklep je sprejet. 
 
 
K 7) Sklep o soglasju k ekonomski ceni storitve Pomoč družini na domu in k ceni za 
uporabnike te storitve (poročevalka: Vladimira Gal Janeš, Višji svetovalec in  Bernarda 
Pirih, vodja Centra pomoči na domu). 
 
Župan preide na sedmo točko dnevnega reda, ki obravnava sklep o soglasju k ekonomski ceni 
storitve Pomoč družini na domu in k ceni za uporabnike te storitve. 
 
Vladimira Gal Janeš povzame, da po zakonu Pomoč na domu dolžna izvajati vsaka občina. Pred 
izvedbo je potrebno določiti ekonomsko in subvencionirano ceno storitve za uporabnika. Center 
pomoči na domu usklajuje ceno na podlagi sklepa ministra, večje spremembe pa morajo potrditi 
občinski sveti.  
Odbor za gospodarstvo in proračun je predlagal dvig cene za uporabnika na 6 evrov. Izvajalec je 
zato pripravil dodatno gradivo z novim izračunom.  
Opozori, da je potrebno določiti presečni datum za upoštevanje novih cen. Izpostavi, da je cena 
za našo občino druga najnižja.  
 
Mateja Berginc Kovačič pojasni kalkulacijo cene, ki izhaja iz prejšnje cene, upoštevano je 
sofinanciranje države in občine. Ekonomska cena vpliva na stroške dela. 
 
Bernarda Pirih pojasni, da za našo občino delajo 4,5 oskrbovalke, ki oskrbujejo med 40 in 45 
oseb, vse dni v tednu. Izpostavi kadrovsko podhranjenost in dolgo čakalno dobo. Veliko je 
povpraševanja za dostavo kosil. Oskrbovalkam primanjkuje dodatno vozilo, zato so primorane 
uporabljati lastna prevozna sredstva.  
 
Župan pove, da je sklep o soglasju k ekonomski ceni storitve obravnaval Odbor za družbene 
dejavnosti. Besedo preda predsedniku odbora Marku Švari.  
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Marko Švara povzame, da se znesek na tej postavki iz leta povečuje. Pričakuje pomoč tudi s 
strani države. Pove, da ODD v času seje še ni imel vseh pojasnil. Morebitni dvig cen za 
uporabnika bi ODD obravnaval na eni izmed naslednjih sej, ko bi tudi ostale občine odločale o tej 
problematike. 
ODD predlaga potrditev cene 27 evrov/uro, subvencija ostane 5 evrov na uro z možnostjo 
morebitnega povišanja. 
 
Župan preda besedo predsedniku Odbora za gospodarstvo in proračun. 
 
Urban Martinuč povzame, da OGP potrjuje sklep o ekonomski ceni z dodatnim predlogom, da se 
cena za uporabnika zviša na 6 evrov. Predlaga predložitev pisnih pojasnil, kam se lahko socialno 
ogrožene osebe obrnejo za morebitno dodatno finančno pomoč.  
 
Župan odpre razpravo.  
 
Vinko Jarc pove, da glede na staranje prebivalstva se mu zdi pomoč na domu dobra rešitev. 
Predlaga hitro reševanje in razširitev kuhinje na šolah, ki bi pripomogla pri kuhanju dovolj velikega 
števila kosil. 

- Župan pove, bo občina do konca leta pridobila ustrezno dokumentacijo za širitev kuhinje 
v OŠ Renče in za ustrezne tehnične rešitve za nudenje večjega števila obrokov.  

 
Nedeljko Gregorič prosi za pojasnilo o številu oskrbovalcev, ki potrebujejo pomoč tudi ob nedeljah 
in praznikih. Opozori tudi na višjo ceno ob teh dnevih. Predlaga ohranitev cene, saj je že dovolj 
podražitev na drugih področjih. 

- Vladimira Gal Janeš pojasni, da so cene storitve ob nedeljah 40%, ob praznikih pa 50% 
višje.  

- Župan doda, da uporabnik dobi na dom dva računa – ločenega za prehrano, ločenega za 
storitev. 

 
Ava Rajh zanima jo, kako dolge so čakalne dobe. 

- Bernarda Pirih odgovori, da je težko napovedati, saj lahko novega uporabnika vključijo 
šele, ko se sprosti mesto. Pove, da so urniki zaposlenih polni. Trenutno je v čakalni vrsti 
pet ljudi za jutranjo pomoč, pet za kosilo iz OŠ Renče in pet za razširjeno pomoč.  

- Ava Rajh vpraša še, ali je cena kosila enotna. 
- Bernarda Pirih odgovori, da je cena šolskega obroka nižja od cene obroka iz restavracij.  

 
Andraž Furlan vpraša, ali iste osebe potrebujejo tako jutranjo kot drugo storitev. 

- Bernarda Pirih pove, da ne ločujejo uporabnikov na ta način. Doda, da se najpogosteje 
odločijo za pomoč pri nakupih ali kopanju in da je to prva pomoč, za katero se uporabniki 
odločijo, nato pa pomoč širijo po potrebah.  

 
Borut Zorn izpostavi razdvojenost med skrbjo za proračun občine in skrbjo za občane. Razmišlja 
o konsenzu med ostalimi občinami. Župana vpraša, ali med župani potekajo dogovori v tej smeri. 

- Župan pove, da so občini Brda in MONG ohranili cene. Na kolegiju županov je podana 
pobuda za centralno kuhinjo, reševanje kadrovskih stisk in stroškov. 

 
Marko Švara izpostavi, da kuhinja šol ob vikendih ne deluje, kar dvigne ceno obroka. Vpraša, 
koliko oseb koristi storitev ob nedeljah in praznikih. 

- Bernarda Pirih pojasni, da morajo kuhinje ustrezno razdeliti hrano in hraniti posode, za 
kar marsikatera kuhinja ni primerna. Za vikende in praznike dela ena oskrbovalka, ki lahko 
opravi 8 ur dela.  

 
Viktor Trojer predlaga podražitev storitve. Opomni na današnje sprejetje podražitev komunalnih 
storitev, kjer ni bilo izpostavljenega socialnega vidika. Izpostavi možnost iskanja dodatnih 
finančnih pomoči.  
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Urban Martinuč poda predlog, da občina čim hitreje pristopi k razširitvi kuhinje in na ta način 
pomaga tako šoli kot pomoči potrebnim. Meni, da je večje sistemske probleme potrebno reševati 
na državni ravni. 
 
Marko Švara vpraša, kako pomoč na domu ureja nov Zakon o dolgotrajni oskrbi.  

- Mateja Berginc Kovačič pove, da je zakon na tej točki trenutno še neznanka. V zakonu 
pomoč na domu ni točneje specificirana niti ni opredeljeno financiranje.   

 
Viktor Trojer pove, da prihaja iz Medic Hotela in opozori na morebiten konflikt interesov. Vpraša, 
ali je center vprašal v hotel za možnost kuhanja kosil. 

- Bernarda Pirih odgovori, da je bil pred leti odgovor negativen. 
 
Župan napove, da bo najprej dal na glasovanje dva sklepa o subvencioniranju cene. V kolikor bo 
prvi sprejet, se o drugem ne bo glasovalo.  
 
Župan da na glasovanje sklep, da ekonomska cena storitve od 1. 5. 2023 dalje znaša 27 evrov, 
subvencionirana cena za uporabnike od 1. 5. 2023 pa znaša 6 evrov na uro od ponedeljka do 
sobote in v sorazmernem deležu ob nedeljah in praznikih.  
 
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 15 
ZA: 12 
PROTI: 0 
 

 ZA PROTI 
Urban Martinuč X   
Andraž Furlan X   
Tanja Zorn Stepančič X  
Stanka Abramič X  
Alan Rijavec X   
Tamara Rusjan X  
Vinko Jarc     X   
Viktor Trojer X  
Marko Švara X  
Marko Furlan 

 
 

Aleš Furlan 
 

 
Nedeljko Gregorič 

 
 

Borut Zorn X  
Benjamina Mikuž     X   
Ava Rajh X  

Sklep je sprejet. 
 
 
Prekinitev seje ob 18.40. 
Nadaljevanje seje 18.59. 
 
 
K 8) Poročilo župana in pregled sklepov prejšnje seje. 
 
Župan predstavi poročilo, ki je sestavni del gradiva za 5. redno sejo OS. 
Povzame, da je na 4. redni seji je občinski svet sprejel: Sklepa o potrditvi Elaborata o oblikovanju 
cen GJS odvajanja in čiščenja odpadnih voda ter oskrbe s pitno vodo, Sklep o določitvi 
odškodnine za pridobitev služnostne pravice na nepremičninah v lasti Občine Renče- Vogrsko, 
Sklep o dopolnitvah Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine Renče-Vogrsko za leto 
2023 in Sklep o potrditvi idejne zasnove za projekt Lago, Sklep o ukinitvi javnega dobra, Pravilnik 
o povračilu stroškov prevoza otrokom s posebnimi potrebami in otrokom, ki obiskujejo šolo izven 
šolskega okoliša v Občini Renče-Vogrsko. Vsi sprejeti akti so bili objavljeni v Uradnih objavah št. 
7/2023 z dne 17. 4. 2023. 
Na isti seji je občinski svet sprejel tudi: Letno poročilo za leto 2022 ter poslovni in finančni načrt 
za leto 2023 JSMGG, Sklep o seznanitvi z letnim poročilom o izvedenih ukrepih iz akcijskega 
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načrta LEK Občine Renče-Vogrsko za leto 2022, Odlok o prenehanju veljavnosti odloka o 
ustanovitvi javnega podjetja Regijski center za ravnanje z odpadki Nova Gorica d.o.o., Sklep o 
določitvi cene prilagojenega programa za predšolske otroke v Osnovni šoli Kozara Nova Gorica, 
Soglasje k delovni uspešnosti direktorice JSMGG. 
Vsi akti so bili posredovani ustreznim institucijam. 
Na 4. redni seji je občinski svet sprejel tudi Sklep o podelitvi občinskih priznanj v letu 2023. 
Priznanja so bila podeljena na slavnostni seji 26. 4. 2023. 
 
 
K 9) Vprašanja in pobude svetnikov.  
 
Župan preide na deveto točko dnevnega reda, ki obravnava vprašanja in pobude svetnikov, zato 
jim preda besedo. 
 
Ava Rajh prosi za večjo obveščenost občanov o delih na projektu vodovod in kanalizacija. Poda 
pobudo, da poiščemo še zunanje investitorje, ki bi donirali v ureditev Parka Lakeness.  

- Župan odgovori, da bi bilo mogoče pripraviti javni poziv k sodelovanju, donatorje pa 
navesti na oglasni tabli. 

 
Nedeljko Gregorič predlaga umestitev točke o predstavitvi projekta vodovod in kanalizacija na 
dnevni red naslednje seje občinskega sveta. Prosi za finančno poročilo o poteku omenjenega 
projekta. 
Zanima ga terminski plan izgradnje nadstreška pri POŠ Bukovica.  
Poda pobudo, da občinska uprava ugotovi, kakšen je strošek električnih polnilnic, ki jih imamo v 
občini.  

- Tarik Žigon pove, da je izgradnja nadstreška predvidena v počitniškem času. Svetnika 
povabi na sestanek z izvajalcem in obenem prosi za vsebinsko pomoč pri pripravi 
omenjene točke. Tudi ostale svetnice in svetnike povabi na teren, saj se terminski plani 
tedensko spreminjajo. 
Za polnilnice bo priskrbel ustrezne informacije. 

 
Borut Zorn zanima ga, kdaj je predvideno snemanje in javna objava posnetkov občinskih sej. 
Vpraša o plačilu najemnine in uporabnine telovadnice za društvo Partizan, ki je za 400% višja od 
cene iz preteklega obdobja in za društvo predstavlja visok finančni zalogaj. Predlaga plačevanje 
uporabnine, ki pokriva ustrezne stroške, za vsa društva.  

- Župan pove, da je za izvedbo snemanja potrebna sprememba Poslovnika. Pobude za 
spremembe Poslovnika se zbira do zadnje seje pred počitnicami. 
Poudari, da račun društvu ni bil izdan in da bo bila poslana samo obvestila. Plačilo 
uporabnine zahteva zakon. Cenik za najem telovadnice je sprejela šola že leta 2013. 
Izpostavi možnost oddaje prostorov tudi v tržne namene. Na tak način bodo pregledani in 
ovrednoteni vsi objekti, ki se jih daje v najem.  

- Borut Zorn pove, da je društvo Partizan od vedno plačevalo uporabnino. Predlaga enoten 
cenik za vse in plačevanje vseh društev. Meni, da bo to ogrozilo delovanje društev. 
Meni, da bi se spremembo Poslovnika lahko hitreje izvedlo. 

- Župan poudari, da je najemnino možno prikazati kot strošek društva in ga vključiti v prijavo 
na javni razpis. Izpostavi možnost povišanja sredstev na postavkah za razpise. 
Doda še, da je za spremembo poslovnika potrebna 2/3 večina. 

 
Aleš Furlan izpostavi problematiko pokopališča v Bukovici, kjer je sklop žarnih niš pogosto 
poplavljen. Predlaga rešitev in umestitev v občinski proračun.  
Opozori na neizvajanje košnje med hišnima številkama Vogrsko 11 in 12. 
Pri hišni številki Vogrsko 90, kjer je občina uredila odvodnjavanje, bi bilo potrebno urediti še 
odvodnjavanje vode po cestišču. Zanima ga, kdaj je predvidena ureditev obljubljenih del.   
Zanima ga izvedba del od predvidenega krožišča pred nadvozom čez železniško progo do 
Ultrapaca, saj naj bi bila obvoznica trenutno izvzeta iz državnega prostorskega načrta investicij.   
Vpraša o napaki na postavitvi cevi pri projektu vodovod in kanalizacija. Zanima ga, kdo izvaja 
nadzor in kdo bo kril stroške popravila.  
Zanima ga ureditev odvodnega jarka od odprte greznice do Lamovščka.  
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Vpraša še, zakaj je Gasilska veselica organizirana istočasno kot krajevni praznik Vogrsko.  
Za plačevanje uporabnin pove, da morajo uporabnino plačevati tudi humanitarne organizacije. 
Poda predlog, da se ohrani plačevanje minimalne uporabnine in v tržni najem oddaja prostore 
tudi drugim društvom.  

- Župan predlaga, da se tovrstna vprašanja pošlje predhodno na občinsko upravo, da lahko 
občani hitreje prejmejo odgovore na vprašanja. 
Glede projekta vodovod in kanalizacija odgovori, da se širi veliko nepravilnih informacij, ki 
po nepotrebnem povzročajo slabo voljo pri občanih.   
Opozori, da je obvoznica Volčja Draga še vedno vključena v državni proračun.  
Ponovno prosi, da vprašanja pošlje pred sejo.  

 
Ava Rajh poda pobudo, da se, kjer lahko, pusti tudi nepokošena območja in se tako priskrbi 
medovite rastline za čebele in druge žuželke. 
 
Nedeljko Gregorič vpraša, koliko hišnikov ima OŠ Renče in če bi lahko ta hišnik poskrbel za urejen 
okoliš. 

- Župan odgovori, da je hišnik samo en.  
 
Marko Furlan pohvali rezkanje ceste proti Stari Gori. 

- Župan odgovori, da bo po popravilu stroja izvedeno rezkanje tudi na ostalih dogovorjenih 
lokacijah. 

- Marko Furlan zanima ga, kdaj bo izvedena zvočna zapora v zgornji dvorani ZD Vogrsko. 
- Župan odgovori, da je to odvisno od višine ponudbe. 
- Marko Furlan vpraša o asfaltaciji ceste proti Vogrščku. 
- Župan odgovori, da je trenutno postavljen samo grob asfalt.  
- Marko Furlan vpraša, če bo v tem mandatu izveden pločnik Dombrava. 
- Župan potrdi, da je projekt umeščen v NRP. 

 
Andraž Furlan pove, da SPK sprejema predloge za spremembo poslovnika in statuta. V juniju je 
načrtovana prva obravnava.  
 
Marko Švara apelira na hitrejšo obravnavo točk. 
  
 
K 10) Soglasje k imenovanju direktorja javnega zavoda Zdravstveni dom osnovno varstvo 
Nova Gorica 2023 (poročevalec: Viktor Trojer, predsednik KMVVI). 
 
Župan preide na deseto točko dnevnega reda, ki obravnava Soglasje k imenovanju direktorja 
javnega zavoda Zdravstveni dom osnovno varstvo Nova Gorica 2023. 
Besedo preda predsedniku Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja, Viktorju 
Trojerju. 
 
Viktor Trojer pove, da je KMVVI prejela predlog, da se potrdi go. Petro Kokoravec, ki je bila edina 
prijavljena in izpolnjuje vse razpisne pogoje. Predlaga, da soglasje k imenovanju poda tudi 
občinski svet. 
 
Župan odpre razpravo. 
Razprave ni. 
 
Župan da na glasovanje sklep o soglasju k imenovanju direktorice javnega zavoda Zdravstveni 
dom osnovno varstvo Nova Gorica 2023. 
 
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 15 
ZA: 15 
PROTI: 0 
 

 ZA PROTI 
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Urban Martinuč X  
Andraž Furlan X   
Tanja Zorn Stepančič X  
Stanka Abramič X  
Alan Rijavec X   
Tamara Rusjan X  
Vinko Jarc     X   
Viktor Trojer X  
Marko Švara X  
Marko Furlan X  
Aleš Furlan X  
Nedeljko Gregorič X  
Borut Zorn X  
Benjamina Mikuž     X   
Ava Rajh X  

Sklep je sprejet. 
 
 
K 11) Soglasje k delovni uspešnosti ravnatelja in v. d. ravnatelja Osnovne šole Lucijana 
Bratkoviča Bratuša Renče za leto 2022 (poročevalka: Vladimira Gal Janeš, Višji 
svetovalec). 
 
Župan preide na enajsto točko dnevnega reda, ki obarvava Soglasje k delovni uspešnosti 
ravnatelja in v. d. ravnatelja Osnovne šole Lucijana Bratkoviča Bratuša Renče za leto 2022. 
Besedo preda poročevalki Vladimiri Gal Janeš, Višji svetovalec. 
 
Vladimira Gal Janeš pove, da mora zavod za izplačilo delovne uspešnosti pridobiti soglasje 
ustanovitelja.  
 
Župan pove, da je točko obravnaval tudi Odbor za družbene dejavnosti, zato preda besedo 
njegovemu predsedniku. 
 
Marko Švara povzame, da je ODD sledil sklepu Sveta zavoda, da se ravnatelju in v. d. ravnateljici 
nameni izplačilo v višini 2% osnovne plače. 
 
Župan odpre razpravo. 
 
Andraž Furlan pove, da sklepa ne bo podprl. Razlog za to je poročilo o delu zavodu za preteklo 
leto. 
 
Aleš Furlan se pridružuje izjavi. Predlaga, da se sklep razčleni na dva ločena sklepa.  
 
Benjamina Mikuž pove, da ne bo podprla izplačila za nobenega. 
 
Nedeljko Gregorič se pridružuje predhodnikom. 
 
Viktor Trojer pove, da bo glasoval za, saj je izguba nastala v letih 2020 in 2021, izplačilo pa se 
nanaša na leto 2022. Opozori, da je soglasje za ponovno imenovanje ravnatelja podal prav 
občinski svet in da izplačilo ne bremeni občinskega proračuna. 
 
Župan da na glasovanje predlog Aleša Furlana, da se o podaji soglasja k delovni uspešnosti 
glasuje ločeno za ravnatelja in za v. d. ravnateljico. 
 
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 15 
ZA: 7 
PROTI: 6 
 

 ZA PROTI 
Urban Martinuč 

 
X 
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Andraž Furlan 
 

 
Tanja Zorn Stepančič X  
Stanka Abramič X  
Alan Rijavec    
Tamara Rusjan X  
Vinko Jarc       X 
Viktor Trojer X  
Marko Švara X  
Marko Furlan X  
Aleš Furlan X  
Nedeljko Gregorič 

 
X 

Borut Zorn 
 

X 
Benjamina Mikuž       X 
Ava Rajh 

 
X 

Sklep je sprejet. 
 
 
Župan da na glasovanje sklep o podelitvi soglasja k delovni uspešnosti ravnatelja OŠ Renče za 
leto 2022.  
 
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 15 
ZA: 1 
PROTI: 13 
 

 ZA PROTI 
Urban Martinuč 

 
X 

Andraž Furlan 
 

X 
Tanja Zorn Stepančič 

 
X 

Stanka Abramič 
 

X 
Alan Rijavec   X 
Tamara Rusjan 

 
X 

Vinko Jarc       X 
Viktor Trojer X  
Marko Švara 

 
 

Marko Furlan 
 

X 
Aleš Furlan 

 
X 

Nedeljko Gregorič 
 

X 
Borut Zorn 

 
X 

Benjamina Mikuž       X 
Ava Rajh 

 
X 

Sklep ni sprejet. 
 
 
Župan da na glasovanje sklep o podelitvi soglasja k delovni uspešnosti v. d. ravnateljici OŠ Renče 
za leto 2022.  
 
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 15 
ZA: 5 
PROTI: 6 
 

 ZA PROTI 
Urban Martinuč 

 
 

Andraž Furlan 
 

 
Tanja Zorn Stepančič 

 
X 

Stanka Abramič X  
Alan Rijavec    
Tamara Rusjan 

 
X 

Vinko Jarc       
Viktor Trojer X  
Marko Švara X  
Marko Furlan X  
Aleš Furlan X  
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Nedeljko Gregorič 
 

X 
Borut Zorn 

 
X 

Benjamina Mikuž       X 
Ava Rajh 

 
X 

Sklep ni sprejet. 
 
 
K 12) Sklep o subvencioniranju nakupa dijaških vozovnic v šolskem letu 2023/2024 
(poročevalka: Vladimira Gal Janeš, Višji svetovalec). 
 
Župan preide na dvanajsto točko dnevnega reda, ki obravnava sklep o subvencioniranju nakupa 
dijaških vozovnic v šolskem letu 2023/2024. Besedo preda poročevalki Vladimiri Gal Janeš, Višji 
svetovalec. 
 
Vladimira Gal Janeš pove, da sklep vsako leto obravnava občinski svet. Del nakupa financira 
ministrstvo, drugi del pa občina. Dijak nakupi vozovnico neposredno pri ponudniku prevoza. Vloga 
je enotna, priložiti je potrebno potrdilo o stalnem prebivališču. Na podlagi vloge izda ponudnik 
račun občini.  
 
Župan preda besedo predsedniku Odbora za družbene dejavnosti.  
 
Marko Švara povzame, da je ODD potrdil sklep in predlaga subvencioniranje nakupa tudi v tem 
šolskem letu.  
 
Župan odpre razpravo. 
Razprave ni.  
 
Župan da na glasovanje sklep o subvencioniranju nakupa dijaških vozovnic v šolskem letu 
2023/2024. 
 
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 15 
ZA: 15 
PROTI: 0 
 

 ZA PROTI 
Urban Martinuč X  
Andraž Furlan X   
Tanja Zorn Stepančič X  
Stanka Abramič X  
Alan Rijavec X   
Tamara Rusjan X  
Vinko Jarc     X   
Viktor Trojer X  
Marko Švara X  
Marko Furlan X  
Aleš Furlan X  
Nedeljko Gregorič X  
Borut Zorn X  
Benjamina Mikuž     X   
Ava Rajh X  

Sklep je sprejet. 
 
  
K 13) Soglasje k organizaciji in sistemizaciji delovnih mest v razvojnem oddelku vrtca v 
Osnovni šoli Kozara Nova Gorica (poročevalka: Vladimira Gal Janeš, Višji svetovalec).  
 
Župan preide na trinajsto točko dnevnega reda, ki obravnava Soglasje k organizaciji in 
sistemizaciji delovnih mest v razvojnem oddelku vrtca v Osnovni šoli Kozara Nova Gorica. Besedo 
preda poročevalki Vladimiri Gal Janeš.  
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Vladimira Gal Janeš pove, da se organizacija in sistemizacija nanaša na število oddelkov. 
Normativ za vpis je šest otrok. V gradivu so zapisani vsi zaposleni, vloga vključuje zaposlitev za 
3,47 delovnih mest. Sklep morajo v enakem besedilu podpreti vse občine ustanoviteljice.    
 
Župan preda besedo predsedniku Odbora za družbene dejavnosti.  
 
Marko Švara povzame, da je ODD potrdil sklep. Doda še, da glede na število vpisanih za novo 
šolsko leto, ne bo potrebno plačevati izpada do normativa. 
 
Župan odpre razpravo. 
 
Nedeljko Gregorič vpraša ali so v sistematizaciji predvidena nova zaposlovanja. 

- Vladimira Gal Janeš odgovori, da bi se zaposlilo samo vzgojitelja in njegovega pomočnika.  
- Nedeljko Gregorič vpraša o stroškovni obveznosti naše občine. 
- Vladimira Gal Janeš odgovori, da občina nima finančnih posledic, saj nimamo vključenega 

nobenega otroka v zavod.  
 
Župan da na glasovanje sklep o soglasju k organizaciji in sistemizaciji delovnih mest v razvojnem 
oddelku vrtca v Osnovni šoli Kozara Nova Gorica.  
 
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 15 
ZA: 15 
PROTI: 0 
 

 ZA PROTI 
Urban Martinuč X  
Andraž Furlan X   
Tanja Zorn Stepančič X  
Stanka Abramič X  
Alan Rijavec X   
Tamara Rusjan X  
Vinko Jarc     X   
Viktor Trojer X  
Marko Švara X  
Marko Furlan X  
Aleš Furlan X  
Nedeljko Gregorič X  
Borut Zorn X  
Benjamina Mikuž     X   
Ava Rajh X  

Sklep je sprejet. 
 
 
Župan da na glasovanje sklep o podaljšanju seje po 20. uri. 
 
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 15 
ZA: 15 
PROTI: 0 
 

 ZA PROTI 
Urban Martinuč X  
Andraž Furlan X   
Tanja Zorn Stepančič X  
Stanka Abramič X  
Alan Rijavec X   
Tamara Rusjan X  
Vinko Jarc     X   
Viktor Trojer X  
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Marko Švara X  
Marko Furlan X  
Aleš Furlan X  
Nedeljko Gregorič X  
Borut Zorn X  
Benjamina Mikuž     X   
Ava Rajh X  

Sklep je sprejet. 
 
 
K 14) Sklep o dopolnitvah sklepov o dodatnem subvencioniranju plačil staršev za 
programe v vrtcih zaradi zdravstvenih in počitniških odsotnosti otrok iz vrtca 
(poročevalka: Vladimira Gal Janeš, Višji svetovalec).  
 
Župan preide na štirinajsto točko dnevnega reda, ki obravnava Sklep o dopolnitvah sklepov o 
dodatnem subvencioniranju plačil staršev za programe v vrtcih zaradi zdravstvenih in počitniških 
odsotnosti otrok iz vrtca. Besedo preda poročevalki Vladimiri Gal Janeš.  
 
Vladimira Gal Janeš pove, da je pobuda prispela s strani staršev, katerih otroci obiskujejo šole 
izven občinskega šolskega okoliša.  
 
Župan preda besedo predsedniku Odbora za družbene dejavnosti.  
 
Marko Švara povzame, da je ODD potrdil sklep, ki omogoča subvencijo plačil tudi za otroke, ki so 
vključeni v enote vrtca OŠ Šempeter v Vrtojbi in Šempetru, katerega del je kot enota tudi Vrtec 
Vogrsko. Doda da imajo sosednje občine že sprejete podobne sklepe.  
ODD ni soglašal, da se to razširi na vse občine, katerih vrtce obiskujejo otroci s stalnim 
prebivališčem v naši občini, saj bi to pomenilo preveliko finančno obveznost za Občino Renče-
Vogrsko. Sklep bi začel veljati že s 1. junijem. 
 
Župan odpre razpravo. 
Razprave ni.  
 
Župan da na glasovanje sklep o dopolnitvah sklepa o dodatnem subvencioniranju plačil staršev 
za programe v vrtcih zaradi zdravstvenih odsotnosti otrok iz vrtca. 
 
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 15 
ZA: 14 
PROTI: 0 
 

 ZA PROTI 
Urban Martinuč X  
Andraž Furlan X   
Tanja Zorn Stepančič X  
Stanka Abramič X  
Alan Rijavec X   
Tamara Rusjan X  
Vinko Jarc     X   
Viktor Trojer 

 
 

Marko Švara X  
Marko Furlan X  
Aleš Furlan X  
Nedeljko Gregorič X  
Borut Zorn X  
Benjamina Mikuž     X   
Ava Rajh X  

Sklep je sprejet. 
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K 15) Ocena izvajanja Občinskega programa varnosti za leto 2022 (poročevalka: Beti Čufer, 
direktorica občinske uprave). 
 
Župan  preide na petnajsto točko dnevnega reda, ki obravnava Oceno izvajanja Občinskega 
programa varnosti za leto 2022. Besedo preda direktorici občinske uprave. 
 
Beti Čufer povzame, da je bil občinski program varnosti sprejet 2011, 2015 pa posodobljen. OPV 
je priložen v gradivu za sejo. Podlaga za oceno je poročilo PU in MU. Občinski program varnosti 
se izvaja v skladu s pričakovanji. 
 
Župan odpre razpravo. 
Razprave ni.  
 
Župan da na glasovanje sklep o oceni izvajanja Občinskega programa varnosti za leto 2022. 
 
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 15 
ZA: 15 
PROTI: 0 
 

 ZA PROTI 
Urban Martinuč X  
Andraž Furlan X   
Tanja Zorn Stepančič X  
Stanka Abramič X  
Alan Rijavec X   
Tamara Rusjan X  
Vinko Jarc     X   
Viktor Trojer X  
Marko Švara X  
Marko Furlan X  
Aleš Furlan X  
Nedeljko Gregorič X  
Borut Zorn X  
Benjamina Mikuž     X   
Ava Rajh X  

Sklep je sprejet. 
 
 
K 16) Zaključni račun proračuna Občine Renče-Vogrsko za leto 2022 (poročevalka: Beti 
Čufer, direktorica občinske uprave). 
 
Župan preide na šestnajsto točko dnevnega reda, ki obravnava zaključni račun proračuna Občine 
Renče-Vogrsko za leto 2022. Besedo preda direktorici občinske uprave. 
 
Beti Čufer povzame, da je zaključni račun pripravljen v skladu s finančnimi predpisi, na ministrstvo 
je bil posredovan v zakonskem roku. Račun je pregledal Nadzorni odbor, ki bo v nadaljevanju 
seje predstavil poročilo. 
Odhodki do bili realizirani 58,7%, prihodki pa 87%. Delno ali neizvedene investicije so se prenesle 
v tekoče leto.   
 
Župan preda besedo še predsedniku Nadzornega odbora. 
 
Gregor Kobal poudari, da prihodki in odhodki odstopajo od načrtovanih. Pojasnila k temu je podal 
župan na seji NO. NO opozarja, da je aktivnosti smiselno voditi tako, da so v največji možni meri 
izčrpani vsi razpoložljivi viri, investicije pa začete in zaključene v predvidenem proračunskem 
obdobju.  
 
Župan nadaljuje, da je zaključni račun obravnaval Odbor za okolje in prostor, zato preda besedo 
njegovemu predsedniku Vinku Jarcu. 
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Vinko Jarc pove, da je OOP potrdil predlagan zaključni račun. 
 
Župan preda besedo predsedniku Odbora za gospodarstvo in proračun. 
 
Urban Martinuč pove, da je bil zaključni račun na seji odbora potrjen. 
 
Župan odpre razpravo.  
Razprave ni. 
 
Župan da na glasovanje sklep o potrditvi Zaključnega računa proračuna Občine Renče-Vogrsko 
za leto 2022. 
 
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 15 
ZA: 14 
PROTI: 0 
 

 ZA PROTI 
Urban Martinuč X  
Andraž Furlan X   
Tanja Zorn Stepančič X  
Stanka Abramič X  
Alan Rijavec X   
Tamara Rusjan X  
Vinko Jarc     X   
Viktor Trojer X  
Marko Švara X  
Marko Furlan X  
Aleš Furlan X  
Nedeljko Gregorič 

 
 

Borut Zorn X  
Benjamina Mikuž     X   
Ava Rajh X  

Sklep je sprejet. 
 
 
K 17) Odlok o Rebalansu proračuna Občine Renče-Vogrsko za leto 2023 – skrajšani 
postopek (poročevalec: Tarik Žigon, župan). 
 
Župan preide na sedemnajsto točko dnevnega reda, ki obravnava Odlok o Rebalansu proračuna 
Občine Renče-Vogrsko za leto 2023 – skrajšani postopek.  
 
Župan da na glasovanje sprejemanje Odloka o Rebalansu proračuna občine Renče-Vogrsko za 
leto 2023 po skrajšanem postopku. 
 
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 15 
ZA: 15 
PROTI: 0 
 

 ZA PROTI 
Urban Martinuč X  
Andraž Furlan X   
Tanja Zorn Stepančič X  
Stanka Abramič X  
Alan Rijavec X   
Tamara Rusjan X  
Vinko Jarc     X   
Viktor Trojer X  
Marko Švara X  
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Marko Furlan X  
Aleš Furlan X  
Nedeljko Gregorič X  
Borut Zorn X  
Benjamina Mikuž     X   
Ava Rajh X  

Sklep je sprejet. 
 
 
Župan pojasni, da je rebalans nujen na področju 15, za pripravo projekte dokumentacije 
sofinanciranje tlačnega voda Bilje v dogovoru z Občino Miren-Kostanjevica. Celotna trasa od 
meje naše občine do centralne čistilne naprave bo v sorazmernem procentnem deležu tudi v 
občinski lasti.  
Nova je postavka »Protipoplavna ureditev Občine Renče-Vogrsko«, kjer je pridobljenih 5 milijonov 
državnih sredstev. Strošek je narasel zaradi služnosti in odkupa zemljišč.  
Besedo preda predsedniku Statutarno pravne komisije, ki je predlog rebalansa obravnavala na 
seji. 
 
Andraž Furlan pove, da je SPK potrdila skladnost rebalansa s pravnim redom občine. 
 
Župan preda besedo predsedniku Odbora za okolje in prostor. 
 
Vinko Jarc pove, se OOP strinja s sprejetjem rebalansa v predlagani obliki. 
 
Župan preda besedo predsedniku Odbora za gospodarstvo in proračun. 
 
Urban Martinuč pove, da je OGP soglasno potrdil sprejetje rebalansa. 
 
Župan odpre razpravo. 
 
Aleš Furlan opozori na 244.000 evrov, namenjenih za odkup zemljišč, čeprav je njihova vrednost 
ocenjena na 7.000 evrov. Izpostavi še na splošno proračunsko rezervacijo, ki je bila vsako leto 
ocenjena na 30.000, letos pa se jo postopoma dviga iz prvotnih 7.000 evrov.  
Vpraša ali je ocena 41.000 evrov na strani prihodkov za prodajo zemljišč ob Lakenessu podana 
s strani cenilca.  

- Župan pove, da je 244.000 številka zneska konta v proračunu. Projekt je potrjen s strani 
ministrstva, kar je pogoj za pristop k odkupu in služnosti parcel. 
Prihodki na strani nepremičnin so usklajeni s sklepom, sprejetim na prejšnji seji OS.  

- Aleš Furlan pove, da bo predlog rebalansa potrdil zaradi kratkih rokov izvedbe 
protipoplavnega projekta.  

- Župan pojasni, da bodo stroški občini po izvedbi projekta povrnjeni.  
 
Borut Zorn vpraša, ali so bila v preteklosti že odkupljena zemljišča za širitev ceste Bukovica-
Rotonda. 

- Župan odgovori, da je bila na tem območju izvedena samo parcelacija, zemljišča pa 
ostajajo v zasebni lasti, potrebno jih je odkupiti.  

 
Nedeljko Gregorič vpraša ali je bila dokumentacija za projekt že bila pripravljena ali je potrebno 
narediti novo. 

- Župan odgovori, da je v preteklosti že bila narejena idejna zasnova, ki pa ni vključevala 
hidravlične študije.  

 
Župan da na glasovanje Odlok o Rebalansu proračuna občine Renče-Vogrsko za leto 2023 v 
skrajšanem postopku. 
 
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 15 
ZA: 15 
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PROTI: 0 
 

 ZA PROTI 
Urban Martinuč X  
Andraž Furlan X   
Tanja Zorn Stepančič X  
Stanka Abramič X  
Alan Rijavec X   
Tamara Rusjan X  
Vinko Jarc     X   
Viktor Trojer X  
Marko Švara X  
Marko Furlan X  
Aleš Furlan X  
Nedeljko Gregorič X  
Borut Zorn X  
Benjamina Mikuž     X   
Ava Rajh X  

Odlok je sprejet. 
 
 
K 18) Sklep o dopolnitvah Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine Renče-
Vogrsko za leto 2023 (poročevalka: Renata Gutnik, Višji svetovalec). 
 
Župan preide na predzadnjo točko dnevnega reda, ki obravnava Sklep o dopolnitvah Načrta 
ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine Renče-Vogrsko za leto 2023. Pove, da je načrt 
dopolnjen in usklajen s potrjenim projektom protipoplavne ureditve. Doda še, da se bodo parcele, 
ki so bile dokončno prodane izključene iz načrta. 
Besedo preda predsedniku Odbora za okolje in prostor. 
 
Vinko Jarc pove, da se je OOP seznanil s sklepom o dopolnitvah. Načrt bo po uspešni prodaji 
osvežen in v vednost poslan OS. 
 
Župan odpre razpravo. 
Razprave ni. 
 
Župan da na glasovanje sklep o dopolnitvah Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem 
Občine Renče-Vogrsko za leto 2023. 
 
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 15 
ZA: 15 
PROTI: 0 
 

 ZA PROTI 
Urban Martinuč X  
Andraž Furlan X   
Tanja Zorn Stepančič X  
Stanka Abramič X  
Alan Rijavec X   
Tamara Rusjan X  
Vinko Jarc     X   
Viktor Trojer X  
Marko Švara X  
Marko Furlan X  
Aleš Furlan X  
Nedeljko Gregorič X  
Borut Zorn X  
Benjamina Mikuž     X   
Ava Rajh X  

Sklep je sprejet. 
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K 19) Razno. 
 
Župan povabi v klet občinskega nagrajenca, Alda Mozetiča. 
 
Seja je zaključena ob 20.34. 
 
 
Zapisala: Hana Šuligoj 
 

______ 
Predsedujoči 
Tarik Žigon 
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